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Referat fra møte onsdag 22. februar 

FORELDREREPRESENTANTER         

Gjesdal u. Trine Aareskjold 2 Tarjei Gjesdal 1 

Dirdal Kristine Frafjord Nessa 2 Karen Helene Gilja Øvstebø 1 

Oltedal Morten Kirkeby 2 Janne Vikeså 1 

Solås Tove-Katrin Åsen 2 Tore Ulnes 1 

Bærland Elisabeth Goldwater 2 Trine Helland 1 

Ålgård Arnt Olav Aalgaard 2 Anita Sæther Taksdal  1 

 

Innhold i møtet: 
 
1. Velkommen v/skolesjef Hilde Siira  

 
2.  Orienteringssaker fra skolekontoret 

● Resultater etter Elevundersøkelsen: 
Elevundersøkelsen ble gjennomført i nov.-22. Resultatene ble offentliggjort i 
midten av februar. Elevundersøkelsen er den viktigste undersøkelsen vi har 
for å kartlegge hvordan elevene har det på skolen. Svarene fra undersøkelsen 
brukes av skolen, kommunen og staten for å gjøre skolen bedre. 
Undersøkelsen er nasjonalt sett obligatorisk for 7. og 10. trinn. 
 
Resultata for 7. trinn i Gjesdal kommune viser en oppgang på alle indikatorer 
fra i fjor, og Gjesdal er nå tilbake på samme nivå som i 2020-2021. 
Sammenlignet med de nasjonale resultatene på 7. trinn har Gjesdal høyere 
enn nasjonalt snitt på alle indikatorene. Dette inkluderer og mobbetallene på 
7. trinn, som viser mindre mobbing enn årene før. Se tall i vedlagte 
Tilstandsrapport s.12 og fra s.17. 
 
Dessverre er det dette året en teknisk feil som gjør at vi ikke får frem tall for 
10. trinn. Disse er derfor prikket i rapporten, og tallene som ligger på 
Utdanningsdirektoratet sine nettsider er feil. 
 
 

● Planer som blir politisk behandlet i Utvalg for Levekår: 

➢ Vedtekter SFO (14. mars) 

➢ Tilstandsrapport for Jærskulen (14. mars) 



 
 

 

➢ Ordensreglement (2. mai) 
  

● Samling for alle foreldre som har barn som begynner på skolen høsten 2023. 
Gjennomføres 7. mars i veveriet. Hovedtema er “Sammen om en god 
skolestart”. Ulike ressurspersoner snakket om hvor viktig det er for barnets 
ordforråd at en blir lest for, sosiale medier - foreldrekontroll og aldersgrenser, 
foreldresamarbeid generelt, og tips til hvordan foreldre kan styrke barnets 
sosiale ferdigheter. Videre presenterte Familiesenteret hva de kan bidra med 
når ikke alt går etter planen. Mållaget avsluttet med å minne foreldre på at det 
er to målføre å velge mellom.  

○  Invitasjon med tema og foredragsholdere som vedlegg. 
 

3. Delerunde fra skolene  
Hva er FAU opptatt av på den enkelte skole?  
Gode tips en ønsker å dele med de andre skolene. Tema en ønsker å drøfte 
sammen? 
 

Bærland Mobilbruk, sosiale medier, nettvett, læringsmiljøprosjektet og 

tilskuerrollen 

Dirdal Mobilbruk, uteområdet 

Gjesdal  u Mobilbruk (ønsker kommunale regler), fokus på store klasser på 

kommende 8. trinn 

Oltedal Mobilbruk, SMART (språkbruk, lage regler), inkluderer lag og 

foreninger til å ta medansvar - foreldrenes rolle 

Solås Uteområdet, trafikksikkerhet, el-sparkesykler 

Ålgård  

 

4. Gjesdal er en “Av og til - kommune”.  
Ny representant i styringsgruppa for “Av og til” er Magrethe Knoph Schei. 

 

5. Mobilfri skolen 

FAU på den enkelte skole er opptatt av elevenes mobilbruk, og ønsker at skolene i 

Gjesdal skal være mobilfrie, eventuelt at skolene med ungdomstrinn klarer å innføre 

regler som begrenser bruken. KFAU ønsker at dette blir innregulert i 

ordensreglementet. Skolesjef gikk igjennom skriv fra Utdanningsdirektoratet der det 

blant annet står:   

➢ “Friminuttet er å regne som en del av skoletiden, og ordensreglene kan derfor 

innebære forbud mot å ha mobil også i friminuttene. Det må imidlertid 

vurderes om mobil i friminuttene er å anse som et «forhold som ... skaper 

sikkerhetsmessige eller andre problemer ved skolen». 

➢ “Skolen har ikke lov til å kreve at mobiltelefonen er fysisk utenfor skolens 

område.” 

Skolesjefen kommer ikke til å gå inn for et totalforbud på nåværende tidspunkt. En 

form for regulering der elevene medvirker til redusert mobilbruk kan drøftes videre på 

den enkelte skole. I forbindelse med politisk godkjenning av revidert 
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ordensreglement, vil Kommunalt FAU sitt innspill tas med i det politiske 

saksframlegget.  

 
6. Eventuelt 

● Spesialundervisning - elever med vedtak og i hvilken grad de faktiske tildelte 
timer blir brukt iht vedtakets innhold ble drøftet.  

● Det kom forslag om å arrangere foredrag med Freddie Bolle for u.trinnet. 
Kostnad 20 000 + reis. Tas videre gjennom FAU på skolene. Leder Tarjei 
Gjesdal sender ut mail med mer informasjon. Arrangeres på Solås skole i 
skoletiden? Merk at for Oltedal og Dirdal utgifter til skyss utløses. 

● Trygg trafikk inviterer til seminar 28. mars for 2 FAU rep fra hver skole. Mer 
informasjon om dette i eget vedlegg. 

● Drøftingssak meldt av leder Kommunalt foreldreutvalg: 
Store klasser på 29 og 30 elever i hver klasse på kommende 8.trinn på GUS 
ble drøftet. KFU er bekymret over læringsmiljøet og små klasserom, og 
ønsker å sende et skriv til skoleadministrasjon og politikere. KFU ønsker 
elevene fordelt på 7 klasser til høsten og ikke 6.  
Skolesjefen gir KFU helt rett i at klasser på 29 -30 elever er svært store 
klasser, og at elever nok vil oppleve noe mindre oppfølging fra lærer og at det 
er fysisk trangt i klasserommene. Planlegging av så store klasser er gjort ut 
fra den økonomiske rammen som kommunestyret har vedtatt. 
Kommunedirektøren regner med at det koster ca.1,8 millioner å opprette en 
ekstra klasse per skoleår. 

 
 
Neste møte er onsdag 26.04 kl.19-21. 

 

 

 

Hilde Siira 

Skolesjef 


